
 

Ostrowiec Świętokrzyski, 13 listopada 2023 r. 

 

 

Or.0003.165.2023 

 

 

Pan 

Mateusz Czeremcha 

Radny Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

 

 

 

 W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego w sprawie udzielenia 

informacji, czy w obiektach użyteczności publicznej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski są pomieszczenia, w których znajdują się 

elementy konstrukcyjne lub wykończeniowe pokryte ksylamitem – 

informuję, że nie dysponujemy wynikami specjalistycznych badań na 

obecność ksylamitu. 

 

 

 

 

Z up. Prezydenta Miasta 
Anna Niedbała 
Sekretarz Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
 


